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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Méltányosnak tartja-e a járművezetők 5 százalékos 
béremelését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Magyarország Kormánya a napokban hozta nyilvánosságra a kormányzati igazgatásról szóló 2018.
évi  CXXV.  törvényben  meghatározottól  eltérő  illetménysávok  megállapításáról  szóló  Korm.
rendelet legújabb módosításának tervezetét.

A javaslat  indoklása  szerint  a  törvény  lehetővé  teszi,  hogy,  hogy  a  Kormány  a  meghatározott
illetmények alsó, illetve felső határánál magasabb összegű alsó, illetve felső határt állapítson meg.
Ennek megfelelően a minisztériumi tanácsosok, főtanácsosok, osztályvezetők és főosztályvezetők
akár 33-66 százalékos bérnövekedésre is számíthatnak, de legalábbis annak jogszabályi hátterének
megteremtésére várhatóan sor kerül.

Ezzel  szemben a  MÁV-Volán csoportnál  a  2023-as  évre  szóló  megállapodás  -  a  márciusi  25,2
százalékos infláció mellett - mindössze 5 százalékos bérnövekedést rögzített, holott a Szolidaritás
Autóbusz-közlekedési Szakszervezet 20, a Mozdonyvezetők Szakszervezete legalább 15 százalékot
tartott volna elfogadhatónak.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Kíván-e élni azzal a Korm. rendelet módosítása adta lehetőséggel, hogy akár 33-66 százalékos
béremelést  is  biztosíthat  a  tárcánál  dolgozó  tanácsosok,  főtanácsosok,  osztályvezetők  és
főosztályvezetők részére?

2. Méltányosnak tartja-e ehhez képest a járművezetők 5 százalékos béremelését?

 



Várom válaszát, tisztelettel

dr. Gurmai Zita
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